

FAQ KAFFEE

NO.	Q&A
Q1. A1.	Apa kandungan bahan dalam Kaffee? <ul style="list-style-type: none">i. Ekstrak Kunyit Hitam - membantu mengawal aliran darah dengan lebih lancar, mengandungi kandungan anti oksidan yang tinggi, membantu menguatkan fungsi otak, mencegah penyakit berkaitan sindrom metabolik, baik sebagai anti depresi, menambah tenaga, melancarkan haid, meningkatkan keinginan seksual, melindungi kesihatan jantung.ii. Ekstrak Ginseng - membantu menurunkan kadar gula darah, mengurangkan paras kolestrol, meningkatkan stamina, menambah kesuburan dan daya tahan bagi lelaki, mengurangkan simptom pra menopause seperti kekeringan miss V dan menstabilkan emosi bagi wanita serta baik bagi yang menghidap insomniaiii. Ekstrak Ginkgo - membantu menurunkan tekanan darah tinggi, menenangkan fikiran, mengatasi sakit kepala dan migrain, membantu menguatkan daya ingatan, menajamkan minda dan membantu kekalkan fokus.iv. Stevia - membantu mengurangkan tekanan darah tinggi, mengurangkan paras gula dalam darah, tidak merosakkan gigi, membantu peningkatan fungsi buah pinggang.
Q2. A2.	Apa kebaikan Kaffee? <ul style="list-style-type: none">• Membekalkan tenaga• Melancarkan peredaran darah• Mengurangkan paras kolestrol• Menguatkan daya ingatan dan bantu kekal fokus• Menambah kesuburan lelaki• Mengurangkan simptom pra menopause wanita
Q3. A3.	Adakah Kaffee boleh diminum lebih dari satu kali sehari? Boleh diambil 1 - 2 kali sehari pada waktu pagi dan/atau malam.
Q4. A4.	Adakah terdapat gula dalam kandungan Kaffee? Kaffee mengandungi Stevia sebagai pemanis yang tiada kalori.
Q5. A5.	Adakah Kaffee boleh diminum oleh lelaki dan wanita? Ya, boleh.
Q6. A6.	Bolehkah wanita haid mengambil minuman ini? Wanita haid boleh ambil Kaffee

Q7. A7.	Adakah Kaffee boleh diminum oleh ibu hamil & menyusui? Sila rujuk doktor anda terlebih dahulu sebelum pengambilan.
Q8. A8.	Berapakah umur minimum untuk pengambilan Kaffee? 15 tahun ke atas boleh minum Kaffee
Q9. A9.	Adakah Kaffee boleh diminum oleh pesakit kencing manis, darah tinggi dan sakit jantung? Pesakit kencing manis dan darah tinggi boleh minum Kaffee, tapi bagi yang menghidap penyakit jantung sila dapatkan nasihat doktor terlebih dahulu.